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Til         Oslo 8.10.2024 
        
Bymiljøetaten v/ seksjonssjef Fredrik von Krogh Monclair 
postmottak@bym.oslo.kommune.no       

 

Kopi: Guro Lehne Lundqvist guro.lehne.lundqvist@bym.oslo.kommune.no 

      

                                           

 

BER IGJEN OM SVAR PÅ HVA SOM SKAL SKJE MED MATKULTURSENTERETS 

MIDLERTIDIGE BESØKSDRIVHUS I GEITMYRA SKOLEHAGE NÅR 

KONSESJONSKONTRAKTEN UTLØPER I JANUAR 2025 

 

Vern Geitmyra-aksjonen viser til vårt brev til Bymiljøetaten (BYM) datert 19.6.24 der vi 
ber om informasjon om hva som vil skje med Matkultursenterets besøksdrivhus når 
konsesjonskontrakten utløper i januar 2025.  
 
Av svaret fra BYM datert 21.6.24 fremgår at det på dette tidspunktet ikke er avklart om 
kommunen ønsker en eventuell videreføring av drivhuset på tomten. BYM viser 
imidlertid til at spørsmålene og forholdene Vern Geitmyra-aksjonen tar opp i vårt brev 
må tas stilling til og avklares ved en eventuell videreføring.  
 
Ettersom det nå kun gjenstår 3 måneder av konsesjonsperioden, ber vi på nytt om en 
avklaring på vårt hovedspørsmål: 
 

- Vil Bymiljøetaten følge opp konseptkonkurransens kriterier og 

konsesjonskontraktens føring om at den midlertidige bygningen skal fjernes i 

januar 2025 og arealet tilbakeføres til opprinnelig tilstand? 

 

Dersom dette ikke er planen, ber vi om svar på følgende spørsmål: 

 

1. Har Bymiljøetaten/ kommunen planer om å overta eierskapet til Matkultursenterets 

besøksdrivhus?  

2. Dersom Bymiljøetaten/kommunen overtar bygningen: 

- Vil kommunale etater som f.eks. Utdanningsetaten / Oslo kommunale 
skolehager ha «fortrinnsrett» til å benytte bygningen før eventuell utleie/utlån 
til eksterne interessenter kan aktualiseres? 

- Dersom bygningen ikke benyttes av kommunen selv ved eventuell kommunal 
overtakelse - vil Geitmyra Parsellhagelag og øvrige brukere av Geitmyra 
skolehage kunne få mulighet til å benytte bygningen? 
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- Hvordan vil den fremtidige bruken av bygningen defineres dersom utleie/utlån 
til andre interessenter blir aktuelt? 

- Vil det kunne være aktuelt å forlenge eller fornye konsesjonsavtalen mellom 
BYM og Matkultursenteret til tross for at BYM 23.12.2022 avslo søknad fra 
Matkultursenteret om forlengelse med henvisning til at det ville være i strid med 
regelverket? - eventuelt for hvor lenge? 

3. Er det planer om utlysning av en ny konseptkonkurranse for bruken av bygningen, 

og hvilke kriterier vil i så fall gjøres gjeldende?  

4. Når og hvor vil en eventuell utlysning kunngjøres? 

 

Vern Geitmyra-aksjonen imøteser svar på disse spørsmålene.  

 

Med hilsen 

 

Signe Kalsnes 

For Vern-Geitmyra- aksjonen 


